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Twee jaar geleden zijn we met elkaar een 
netwerksamenwerking aangegaan in het 
programma ‘It takes a village to raise a child’. In de 
Hoeksche Waard willen we namelijk dat ieder kind 
de kans krijgt om gezond, fijn en veilig op te groeien. 
En waarbij hun ouders en (semi-)professionals hen 
met plezier en zelfvertrouwen begeleiden.

Hiervoor is een sterke basis nodig. Een positieve opvoed- 
en opgroeiomgeving, waarin ouders en professionals 
samenwerken, elkaar aanvullen, versterken en samen 
initiatieven nemen om oplossingen te vinden voor 
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(normale) opgroei- en opvoedvraagstukken. Om te 
komen tot zo’n omgeving is een goede onderlinge 
netwerksamenwerking nodig. 

Om te weten waar we nu staan met de samenwerking 
hebben we afgelopen zomer een netwerkscan 
uitgevoerd. De uitkomsten hiervan hebben we op 28 
oktober met elkaar besproken in de Koningshoeve 
in Klaaswaal. Dit was het moment om ook met 
elkaar op éen lijn te komen over een actiegerichte 
samenwerkingsagenda. 

RESULTATEN NETWERKSCAN
De bijeenkomst werd geopend door Martine Brouwer van het Sturingsoverleg Jeugd Hoeksche waard en met 
een sportieve openingsactie van wethouder Joanne Blaak- van de Lagemaat waren de deelnemers fris en alert 
voor de presentatie van Ruud Stassen (INK next) over de uitkomsten van de netwerkscan.

hebben de digitale  
vragenlijst ingevuld

80 professionals van 17 organisaties

Zij hebben 54 
vragen beantwoord, 
waarmee zij een  
oordeel gaven over 
de samenwerking.

Waar waren we bijvoorbeeld positief over:

‘We zien toegevoegde waarde voor 
de hulp aan ouders/kinderen’ 

 We denken in onze samenwerking 
niet in wij en zij, maar in ons’

Mooie opmerkingen, waar we vanuit het 
programma trots op zijn.

De samenwerking is 
beoordeeld met een:  
7

Een kleine greep van aandachtspunten om de samenwerking te verbeteren. •  De snelheid van besluitvorming binnen het samenwerkingsverband.
•  Het actiever uitdragen van 

behaalde successen binnen het 
samenwerkingsverband binnen onze 
organisaties.

•  De samenwerkingspartners nemen  
niet altijd even vaak het voortouw in  
de samenwerking.



De uitkomsten van de scan zijn bedoeld als startpunt voor een actiegerichte samenwerkingsagenda. Tijdens de 
bijeenkomst zijn we dan ook aan het werk gegaan met 5 hoofdvragen voor een eerste aanzet voor die agenda. 

1.  Waar ben jij trots op in de samenwerking binnen  
It takes a village to raise a child (ITAV)?

2.  Welke verbeterpunten zie jij in de samenwerking? 
3.  Welke risico’s zie je in de samenwerking binnen ITAV?
4.  Wat heb je nodig om (nog) pro-actiever deel te nemen?
5.  Hoe dragen we de resultaten/successen binnen ITAV  

beter uit?

Mooie inzichten uit de werksessie

•   We zijn trots op onze samenwerking waarbij 
we het belang van ouders/kinderen voorop 
zetten. 

•    We zijn blij met de onderlinge verbinding  
en het delen van kennis en informatie. 

•    We hebben het ‘gevoel’ dat we ITAV naast 
ons werk doen.

•    Betrokken medewerkers bij het programma 
wisselen regelmatig, dat levert vertraging op.

•    Als we weten wat we van elkaar verwachten, 
dan weten we beter wat onze toegevoegde 
waarde is en wat we kunnen bijdragen aan 
het programma. En als we beter weten wat 
het doel van het programma is, dan kunnen 
we meer als ambassadeur optreden: binnen 
onze eigen organisatie en vanuit het netwerk 
richting potentiële nieuwe partners.

Werk aan de winkel
Bijvoorbeeld op het gebied van communicatie 
en om de individuele verantwoordelijkheid te 
pakken om elkaar beter te leren kennen en 
kennis en ervaring te delen. De actie die er 
echt uitsprong is dat er een grote behoefte is 
aan kernboodschappen en middelen (flyer, 
presentatie etc.), waarmee we binnen en buiten 
de organisaties het verhaal van ITAV kunnen 
vertellen. 

Joost den Hartog sloot de inspirerende middag 
af met: “Het sturingsoverleg jeugd gaat aan de 
slag met de aanzet voor de agenda. Hoe we 
dat gaan doen en hoe dat er uit gaat zien, daar 
komen we in januari op terug na ons overleg. 
Voor nu willen we iedereen bedanken voor 
de bijdragen: aan de netwerkscan en aan de 
bijeenkomst. Het was erg waardevol!”

Actieve werksessie


